



和富慈善基金李宗德小學校友會  
W F JOSEPH LEE PRIMARY SCHOOL ALUMNI ASSOCIATION  
天水圍天暉路9號 9 Tin Fai Road, Tin Shui Wai, N.T.  
電郵地址 : alumni@wfjpls.edu.hk

AA01/2021-22

20<sup>th</sup> May 2022

Dear Alumni,

**To Establish the 1<sup>st</sup> Executive Committee for the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association**

The school will establish the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association (hereinafter referred to as the "Alumni Association") with the following aims:

- 1 To act as a bridge of communication between the school and alumni.
- 2 To enhance connectedness between the school and alumni.
- 3 To serve the community as one party.

We now appoint the following teachers as the election committee of the election of the 1st Executive Committee for the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association. The members of the election committee are as follows:

1. Ms. Chan Suet Kwan
2. Mrs. Bonny Lau Yau Woon Man
3. Mr. Tang Kwok Wing

The members of the election committee include three teachers. The appointment period will start on 26<sup>th</sup> May 2022 until the 1<sup>st</sup> Executive Committee for the W F Joseph Lee Primary School Alumni Association is elected. If you have any objection, please submit a written objection letter on or before 25<sup>th</sup> May 2022 to the member of preparatory steering committee.

Yours faithfully,

Mr. Alan P. Y. Chow  
School Principal

Ms. Chan Suet Kwan  
Member of Preparatory Steering Committee



和富慈善基金李宗德小學校友會  
W F JOSEPH LEE PRIMARY SCHOOL ALUMNI ASSOCIATION  
天水圍天暉路9號 9 Tin Fai Road, Tin Shui Wai, N.T.  
電郵地址 : alumni@wfjpls.edu.hk

AA01/2021-22

各位校友：

**成立「第一屆校友會」選舉委員會**

本校將成立和富慈善基金李宗德小學校友會(下稱「校友會」)，宗旨為：

1. 作為母校與校友之間的溝通橋樑
2. 加強校友對本校的聯繫感
3. 凝聚校友，服務社群

為配合學校的發展需要，現委任以下教師為「第一屆校友會」選舉之「選舉委員」，統籌有關選舉事宜，直至選出「第一屆校友會委員」為止。「選舉委員」名單如下：

1. 陳雪筠副校長
2. 劉邱婉雯副校長
3. 鄧國榮主任

以上三位「選舉委員」包括三位教師代表。是次委任之「選舉委員」將於2022年5月26日(星期四)正式上任，籌備相關選舉事宜。如有異議，請於2022年5月25日(星期三)或之前以書面向校友會籌備委員會委員提出。

祝

家庭愉快，身體健康！

校友會籌備委員會

陳雪筠 副校長

校長(授權人)



鄒秉恩

二零二二年五月二十日